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Vragenhalfuurtje: voortbestaan Stichting Jong Actief 

 
 

's-Hertogenbosch, 12 juli 2016  
 
 
Geacht College van Burgemeesters en Wethouders, 
 
Dagbesteding, sociale activering, job-coaching, het zijn zomaar drie van de 
taken die Stichting Jong Actief alweer zes jaar vervult voor jongeren in onze 
stad die tussen wal en schip dreigen te raken. De aanpak van Jong Actief is 
uniek en succesvol. Jongeren die veelal afknapten op de reguliere 
hulpverlening vinden hun eigenwaarde weer terug, vinden weer werk, wonen weer 
zelfstandig, nemen weer deel aan de samenleving. De WMO-adviesraad adviseert 
de gemeente dan ook in het advies over de jeugdhulp om Jong Actief meer te 
betrekken bij de inrichting van de jeugdhulp en duidelijk te verschaffen over 
de toekomst. 
 
Die duidelijkheid ontbreekt nu. Voor sociale activering is er een subsidie 
vanuit de gemeente als Bondgenoot Sociale Activering (BOSA). Verder heeft de 
stichting inkomsten door onderaannemerschap voor zorgaanbieders als Reinier 
van Arkel en Cello Die laatste inkomsten lopen echter plotsklaps fors terug. 
De instellingen zitten krapper in hun jasje waardoor ze als eerste het mes 
zetten in externe activiteiten. De situatie is penibel. Met een begroting van 
slechts 125.000 euro worden 35 jongeren geholpen. De inkomsten blijven echter 
met zo’n 45.000 euro achter. De gesprekken tussen het bestuur van de stichting 
en de gemeente hebben helaas nog niet tot het resultaat mogen leiden dat de 
wethouder eerder in het vooruitzicht stelde.  
 
Naar wij begrepen hebben is er gisteren weer overleg geweest, echter zonder 
een duidelijke uitkomst. Die volgt op zijn vroegst volgende week donderdag. 
Als er geen acute oplossing komt is Jong Actief genoodzaakt om over twee 
maanden de deur op slot te doen. Dan is het geld op, kan het personeel niet 
langer betaald worden. We hebben de cijfers ingezien, de toekomst van Jong 
Actief hangt aan een zijden draadje. En dat brengt ons tot de volgende vragen: 
 

 Deelt het College de mening van GroenLinks en Partij van de Arbeid dat 
de Stichting Jong Actief een bijzondere rol vervult in het begeleiden 
en het activeren van jongeren in onze stad? Dat de stichting een 
bijzondere plek invult voor kwetsbare jongeren die een onmisbare 
aanvulling biedt op de zorg van instellingen? 

 Deelt het College de zorgen die wij hebben voor de toekomst van de 35 
jongeren die direct gedupeerd zouden raken bij een eventueel 
faillissement? 

 Zo ja, is het College bereid om nog in de maand juli met Jong Actief 
tot een oplossing voor het lopende jaar te komen en de Raad daarover te 
informeren? 



 Is het College voorts bereid om met de stichting tot een levensvatbare 
werkwijze te komen voor de volgende jaren –bijvoorbeeld door de 
onderaannemers zelfstandig op te nemen bij de inkoop voor het sociaal 
domein? 

 
Met vriendelijke groet, 
 
Namens de fracties van de Partij van de Arbeid en GroenLinks, 
 
Pieter Paul Slikker 
Patrick Leenders 


